
Referat  
Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 23.9.21 kl. 18.30-20.30 
på skolens bibliotek 
Afbud: Kristoffer, Rikke, Hanna, Elisabeth, Lene, Iben 

Til stede: Berit, Kasper, Karina, Lina, Heidi 

 Dagsordenspunkt tid Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden  5 Godkendt 

2.  Nyt fra elevråd 10 Elevrådet er gået i gang med årets 
arbejde. Der er i år valgt, at 

fokusområdet er miljøvenlig skole. 
Det er bl.a. besluttet, at elevrådet 

vil have en månedlig 
skraldeindssamlings-dag for hele 
skolen. Og så kigger vi efter 

nogen, der kan komme at fortælle 
os om, hvordan vi som skole kan 

være med til at passe på miljøet. 
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Planlægge møde med forældreråd 

(4.10.21) 

30 Årsberetning ved formanden. 

 
Emne: Hvordan sikrer vi bedst 
muligt at nye forældre bedst 

muligt inkluderes i det etablerede 
fællesskab? 

 
Ideer til arbejds-lørdag for 

forældre 
 
Heidi udarbejder hjælpe-

spørgsmål til brug ved mødet med 
forældreråd. Medlemmer må 

meget gerne komme med input. 

4 Planlægge Åben Hus på skolen 

(16.11.21) 

20 Karina har talt med spejderne, 

som gerne deltager.  
 
Berit spørger BRIF, om de vil 

deltage 
 

Heidi kontakter 4H 
 
Dagen bliver fra 16-17.30 

 
Berit kan deltage fra 16-16.45.  

Karina deltager noget af tiden. 
 
Skolen sørger for kaffe, te og 

småkager. 

5 Handleplan for skolen. Heidi 
orienterer om nye handleplaner for 

kommunens skoler. Orientering 

15 Heidi orienterede om den 
handleplan vi på alle skoler i 

Kalundborg Kommune laver i år. 



om emner i Buerup Skoles 
handleplan. Drøftelse og mulighed 

for input 

Handleplanen skal præsenteres for 
politisk niveau, og er fortællende i 

forhold til skolens valgte 
indsatsområder på baggrund af 

den nye skolestrategi. 

6 Budgetopfølgning. Heidi orienterer 10 Heidi orienterede om, at Buerup 

Skole har en sund økonomi. I år 
har der, ud over den vanlige drift, 
bl.a. været mulighed for indkøb af 

20 nye bærbare computere, to 
touch screens mere, hegn mod 

vej, solfilm på vinduer mod 
skolegård, solsejl, indkøb af flere 
bord-bænkesæt. Herudover er der 

disponeret med, at skolen har en 
egenbetaling ud over midlerne fra 

Få det nu Fixet-puljen til 
etablering af langhytte, bålhytte 
og udekøkken.  

7 Trivselsundersøgelsens resultater 
præsenteres. Heidi præsenterer 

15 Heidi præsenterede resultater af 
trivselsundersøgelse 2021 og 

fortalte, hvordan skolen arbejder 
med trivselsundersøgelsens 

resultater 

8 Nyt fra formand, skoleleder, 

medarbejderrepræsentanter, 
andre medlemmer 

10 Fra skoleleder: 

Multibanen er næsten klar til brug. 
Vi afventer blot den formelle 
overlevering, hvor vi har hyret en 

ekstern konsulent ind til at sikre, 
at alt er, som det bør være i det 

byggetekniske. 
 
Der vil i den kommende tid være 

ekstraordinært fokus på at 
understøtte de gode relationer i 

pigegruppe i 4.-6. kl.  
 
6. kl. har været på en god 

lejrskole. 
 

Daisi har sidste dag på Buerup 
Skole torsdag d. 30.9.21. Daisi 
har været på Buerup Skole siden 

1992 og har nu besluttet at det er 
på tide at trække sig. Vi holder en 

lukket reception torsdag d. 
30.9.21. Her vil der være vikarer i 
SFO fra kl. 15-17. 

 
Fra medarbejderrepræsentanter: 



Der har været børnemøde med 
børn fra SFO2 om aktiviteter for 

dem i SFO. På baggrund af 
børnenes input sættes aktiviteter i 

gang, som er målrettet de store 
børn i SFO2. 
Der har været ekskursion for 4.-6. 

kl. til Holmegård med kreativt 
fokus. Det var en stor succes. 

 

9 Evt. 

Herunder punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøder.  
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